



**CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA - ACTA
DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 26 DE GENER DE 2026 / CONSEJO DE
DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DEL DIA 26 DE ENERO DE 2026**

En l'Ajuntament de València, de forma telemàtica i presencial, a les 19.00 hores del dia 26 de gener de 2026, davall la Presidència de Sr. Santiago Ballester Casabuena y com a Vicepresident Sr. Jesús Carbonell Aguilar, es va reunir en sessió ordinària el Consell de Districte de la Junta Municipal de Ciutat Vella, amb l'assistència dels components del mateix; pel Grup Popular: Sr. Miguel Verdeguer Segarra, Sr. Pablo Carrerres Gargallo y Florencia Martín Mediavilla, pel Grup Compromís, Sr. Manuel Muñoz Ferrer y Sra. Yrina Nesina Turchenkva, pel Grup Socialista, Sr. Miguel Ángel Ramírez Milán , pel Grup Vox, Sr. Ramón Puig Rodenes, actuant com a Secretària Sra. Belén Colvée Millet.

El President pren la paraula i oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'orde del dia s'adopten els següents Acords.

En el Ayuntamiento de València, de forma telemática y presencial, a las 19.00 horas del día 10 de febrero de 2025, debajo la Presidencia de Sr. Santiago Ballester Casabuena y como Vicepresidente Sr. Jesús Carbonell Aguilar, se reunió en sesión ordinaria el Consejo de Distrito de la Junta Municipal de Ciutat Vella, con la asistencia de los componentes del mismo; por el Grupo Popular: Sr. Miguel Verdeguer Segarra, r. Pablo Carrerres Gargallo y Florencia Martín Mediavilla, por el Grupo Compromís, Sr. Manuel Muñoz Ferrer y Sra. Yrina Nesina Turchenkva, por el Grupo Socialista, Sr. Miguel Ángel Ramírez Milán , por el Grupo Vox, Sr. Ramón Puig Rodenes, actuando como Secretaria Sra. Belén Colvée Millet.

El Presidente toma la palabra y abierta la sesión por la Presidencia, se examinan los siguientes asuntos que figuran en el orden del día y se adoptan los siguientes Acuerdos.



1	RESULTAT / <i>RESULTADO</i> : APROVAT / <i>APROBADO</i>
ASSUMPTE / <i>ASUNTO</i> : Lectura i aprovació, si és el cas, de l'Acta de la sessió ordinària anterior del Consell de Districte de Ciutat Vella. <i>Lectura y aprobación, en su caso, del Acta de la sesión ordinaria anterior del Consejo de Distrito de Ciutat Vella.</i>	

Presidente: Vamos a dar comienzo a la Junta de Distrito en el punto número uno de la convocatoria ordinaria:

Sr Grezzi: En l'acta hi ha un punt en el qual s'afirma que no es concedirà per part de la presidència la paraula a les associacions veïnals com s'havia fet sempre. La ciutadania està protestant perquè vosté no li concedirà la paraula.

Presidente: La ciudadanía puede tomar la palabra y para eso están aquí los formularios que vienen. Lo rellenan y pueden tomar la palabra cuantos quieran, como siempre se ha hecho en esta Junta de Distrito. La única manera que se ha cambiado es que vienen, como así se recoge en el reglamento de participación ciudadana, y rellenan el formulario. No voy a entrar en un debate que es falso.

Grezzi: Però ha de dir que no vol que la gent participe perquè hi ha un apartat del reglament on diu que el president podrà concedir la paraula i vosté no la concedirà

Presidente: No tiene la palabra. Usted no está haciendo referencia al punto número uno. Está haciendo, como siempre, su performance mintiendo. Yo he estado en esta Junta y ninguno ha dejado de hablar en esta Junta. Esa es la diferencia entre vosotros y nosotros. No tiene la palabra y deje de mentir. Queda aprobada el acta por asentimiento.

2	RESULTAT / <i>RESULTADO</i> : QUEDAR ASSABENTAT / <i>QUEDAR ENTERADO</i>
ASSUMPTE / <i>ASUNTO</i> : Aprovació de les activitats proposades pels grups de treball y el pressupots d'aquestes. <i>Aprobación de las actividades propuestas por los grupos de trabajo y el presupuesto de las mismas.</i>	

Presidente: Antes de comenzar, que es la aprobación de las actividades propuestas por los grupos de trabajo, sí que me gustaría decirles que hemos hecho un cambio de vocales. Vuelve con nosotros Pablo Carreres, vuelve también Floren. Y la resolución, pues la verdad es que la resolución nos llegó el martes pasado firmada, con lo cual no podíamos... Y como son ellos los que se van a encargar dentro de los grupos de trabajo, pues hemos retrasado la convocatoria. Yo les traía aquí que el día 2, si les parece bien, el día 2 ya pueden hacer la reunión de los grupos de trabajo y que el día 9, sin perder ni dilatarlo más, hacemos una extraordinaria solamente con ese punto para distribuir todo el presupuesto y que lo podamos gastar en los acuerdos que lleguéis en los grupos de trabajo. De esto ya existe un precedente, y esto existe precedentes de la legislatura pasada, sí, si estamos de acuerdo, no hay ningún problema. ¿Sí? ¿La hacemos telemática? ¿Sí? ¿En Abastos se hizo... correcto? Sí, sí. ¿A la misma hora? Pues será el día 2 los grupos de trabajo, y el día 9 hacemos telemática la extraordinaria, ¿vale?, sobre este punto. Ya os daré el enlace, ¿vale? Perfecto.



3	RESULTAT / RESULTADO: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA	
EXPEDIENT / EXPEDIENTE: O-89SOC-2026-000002-00		PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / ASUNTO: Moció que presenta Miguel Ángel Ramirez, vocal del grup municipal Socialista, al Consell de Districte de Ciutat Vella: El carrer Ràfol al costat de carrer de la Beata hi ha edificis particulars en un estat lamentable de manteniment. <i>Moción que presenta Miguel Ángel Ramirez, vocal del grupo municipal Socialista, al Consejo de Distrito de Ciutat Vella: La calle Ràfol junto a calle de la Beata hay edificios particulares en un estado lamentable de mantenimiento.</i>		

BORJA JESUS SANJUAN ROCA - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

En la calle Ràfol, pròximo a Calle de la Beata hay edificios particulares en un estado lamentable de mantenimiento, lo que supone un peligro evidente para la seguridad personal del vecindario y cualquier viandante.

En 2026, se ha anunciado la reforma integral de Pza San Agustín y Avda Oeste, y estos edificios están adyacentes a dicha Avenida.

Es por lo que se solicita la siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO:

Instamos a que de manera urgente se tomen las medidas oportunas para evitar el peligro, en estos edificios citados, así como a lo largo y ancho del Distrito de Ciutat Vella en casos similares, ¿Qué medidas se van a adoptar al respecto?

Miguel Angel Ramirez: Y, en primer lugar, antes de pasar al tema de la moción, yo estoy con Giuseppe Grecci. El anterior Consejo de Distrito no se le dio la palabra. Podías habérsela dado, no quisiste dársela, pero bueno. Y antes también quiero decir que, más allá de que fuese el último consejo que se quedase notoriamente plasmado que el vecindario no puede hablar, ni las asociaciones, ni los vecinos en sí individualmente, también comentar que esto del punto número 2 del orden del día esperemos que no sea un brindis al sol y que sea una voluntad verdadera de llevar a cabo los grupos de trabajo. Hombre, es que la última reunión fue un poco kafkiana, por decir la reunión., el clima era de irse corriendo y no vamos a participar, en pocas palabras. Era hacer un paripé, pero ya está. Y Joseppe tiene razón, no se dejó participar a los vecinos en el último consejo. O sea que eso es así ..

Manuel: Des del Grup Compromís pensem que l'Ajuntament de València és el garant d'inspeccionar i de disposar de totes aquelles ferramentes perquè els edificis de la ciutat no continuen representant un risc per a la població i per als visitants, a més de preservar la imatge turística. L'Ajuntament pot inspeccionar edificis, especialment quan hi ha denúncies o índexs fundats de risc. Si detecta deficiències que suposen risc per a vianants o l'espai públic, pot requerir legalment al propietari que repare en un termini fixat estos desperfectes de la façana, com, per exemple, el que tenim ací fora, que ens hem adonat abans. I si el propietari no fa les reparacions en el terme fixat, l'Ajuntament pot realitzar-les i, després, passar-li la factura a la propietat aplicant-li càrrecs o contribucions especials. Això és per a refrescar la memòria. I per



tot això, donem suport a la moció que presenten els nostres companys socialistes i esperem que el Govern faça una inspecció sistemàtica ja no sols del carrer Raffol, sinó de tots els edificis que estan en situació de risc en el districte. Gràcies.

Pablo: Com sabeu i com he dit, són propietats privades, són edificis particulars en els quals crec que qualsevol persona que estiga en esta junta municipal, ja siga participant des de la gestió, estiga d'acord que el que passa en el carrer Raffol no ens pot agradar i que això és molt millorable; que cal fer coses. Però el cas és que no és el mateix presentar una moció com esta, que a mi em sembla una coseta que em recorda molt a moltes mocions que es presenten de manera copi pasture en altres corporacions municipals. A això m'agradaria afegir un poc més de personalització, de preocupació, d'informes tècnics que secunden el que esteu exposant, d'eixes declaracions de risc, de perill, de qüestions tècniques. Perquè clar, a part del declaratiu, del titular, de performance i de la teatralització, el que fem és un alarmisme que no aporta res. Per això us plantejo que, ja que existix un servici d'inspecció urbanística que s'encarrega d'analitzar cas a cas tota la casuística complexa que té el districte, este servici continue fent el que està fent: analitzar cada cas i, quan hi ha situacions de perill reals avalades per informes tècnics, que actue i que s'actue conforme a la legalitat. D'una altra manera, no sé què proposeu; expropiacions de propietats privades, no em queda molt clar, però us dic que si em podeu aclarir un poc...

Miguel Angel: això de performance i situació declarativa, això és molt artístic, però la performance crec que acabes de fer-la tu. És evident que si vosaltres decidiu proposar i vindre a fer un informe tècnic d'alguna cosa que és evident, que és obvi, que és notori, apaga i anem-nos. Jo no sé per a què esteu, però és evident que no hi ha un perill manifest. Si hi ha un perill manifest, no és l'única cosa ací a Ciutat Vella, que tú te la coneixes bé, saps que n'hi ha molts edificis en eixa situació, i el company Manolo de Compromís t'ho ha dit. Es pot prendre la iniciativa perfectament des de l'Ajuntament i després passar-li la factura al propietari. Ara, és qüestió de voluntat. Però bé, farà un parell de mesos va caure un edifici en Patraix, per exemple. Aleshores, si és necessari un informe tècnic, jo ja flipo, perquè suposo que la possibilitat tècnica la teniu vosaltres.

Manuel: . Vull afegir també una altra cosa: tenim barris històrics i cascals antics que moltes vegades estan igual en aquestes situacions de ruïna, i al final també dona la sensació que igual a València hi ha zones on no s'ha pogut actuar. Per això vos donem ferramentes, eines, per poder fer això, més enllà dels possibles informes tècnics que moltes vegades, i depèn de qui els demana, tardaran més o menys. I per això també vosaltres que podeu, nosaltres podem fer una moció i recolzarem una moció sempre que sigui constructiva i, en aquest cas, reparadora també. Gràcies

Pablo: Bé, és discutible una mica la forma en què està redactada aquesta moció, però jo el que dic és que per fer una declaració que això és un perill, això pot ser un informe tècnic, perquè les coses en la gestió municipal, i com sabreu, es fan a través d'expedients, expedients que estan avalats per informes tècnics. En aquests moments jo no veig cap informe tècnic que digui de forma oficial que hi ha perill. Que la situació és millorable? Sí. Que no m'agrada com està el carrer? No m'agrada a ningú; això s'ha d'arreglar. Que són propietats municipals? Sí. Que hi ha un servei d'inspecció urbanística o de disciplina urbanística que s'encarrega de requerir als propietaris i de fer les garanties que cal fer a les seves propietats? Sí. I per això us plantejo que, ara que estem en política municipal de districte, tinguem més de bisturí que de martell: fem una cosa, afinem una mica i almenys quan redactem les coses, les redactem com toca. Us he plantejat



una alternativa que no nega l'evidència de com està aquest carrer i de les coses que cal fer, però el que recrimino sobretot és la forma en què s'ha redactat. Per poder valorar i fer l'alternativa, seria instar al Servicio de Disciplina Urbanística para que continue requiriendo la adopción de medidas precautórias a la propiedad en edificios que así ho requieran o, en el su caso, les ordeness de ejecución para preservar la seguridad del vianadante. Jo crec que això no nega el problema en cap moment; estem d'acord en el fons. L'únic que no ens agrada és la forma i crec que així, amb aquesta proposta alternativa, podria sortir endavant.

Miguel Ángel: A veure, després s'explicarà el del bisturí i el del martell; recordeu que vosaltres esteu manant i el pes de la informació tècnica és vostre. De totes maneres, jo vaig a votar en contra perquè això li lleva el caràcter d'urgència a l'actuació que cal fer; i el que plantejes és continuar fent un requeriment de mesures precautórias al servei de disciplina urbanística. M'ha semblat que us heu carregat el servei de disciplina urbanística o alguna cosa semblant, no sé, o que s'encarregava d'això. Però a aquesta velocitat després passen tragèdies, accidents, tal i qual. Si per vosaltres no és important, doncs esteu en contra. Continuar requerint no és solució; cal una actuació urgent. Si voleu, bé; i si no, res.

Presidente: hay que respetar los turnos de intervención y los turnos, además, hemos dado otro turno. En este caso hay que pasar a votación. ¿Votos a favor de la alternativa que se presenta?

Queda aprobada la moción alternativa: votos a favor 3 del grupo popular y 1 de Vox. Votos en contra: 2 de Compromís y 1 de PSOE

4	RESULTAT / RESULTADO: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA	
EXPEDIENT / EXPEDIENTE: O-89SOC-2026-000002-00		PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / ASUNTO: Moció que presenta Miguel Ángel Ramirez, vocal del grup municipal Socialista, al Consell de Districte de Ciutat Vella: Remodelació de la Plaza Joan de Vilarrasa. <i>Moción que presenta Miguel Ángel Ramirez, vocal del grupo municipal Socialista, al Consejo de Distrito de Ciutat Vella: Remodelación de la Plaza Joan de Vilarrasa.</i>		

BORJA JESUS SANJUAN ROCA - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Ante la evidente inacción por parte del Gobierno Municipal respecto a la remodelación de la Pza Joan de Vilarrasa, proponemos desde el Grupo Municipal Socialista la siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO

Que con caràcter urgente se realice un proceso participativo real en la Pza Joan de Vilarrasa, entre el vecindario y asociaciones de vecinos y comerciantes implicadas, ya que a día de hoy no se ha llevado a cabo, para una remodelación útil, sostenible y efectiva y así corregir el incumplimiento manifiesto del PEP de Ciutat Vella.

Manuel: Ara, nosaltres, des de Compromís, pensem que és primordial posar l'accent en estes actuacions, com la que defenen ací els nostres companys, que responen realment a necessitats de convivència del veïnat i no sols a una actuació estètica que quede bonica i punt, i



més en un barri amb més Vellutes. I, tal com hem expressat moltes vegades les associacions de veïns del barri, el disseny actual del futur jardí de Parcent no resol problemes històrics de l'espai, com l'excés d'ocupació, la falta d'ombra, la pressió turística; mira, estem una altra vegada en els conflictes de convivència que hi ha i corre el risc de perpetuar-los una altra vegada en el temps. I pensem que tot això mereix que siga escoltat i incorporat a este futur projecte. Sabem que hi ha limitacions tècniques i condicions patrimonials en un entorn complex, segons el patrimoni, però no pot ser excusa per a reduir la participació veïnal ni renunciar al verd, i més en Ciutat *Vella, que som un poc mancades de verd inclusiu; cal pensar en el dia a dia de qui viu, no sols de qui el visita. També pensem que és un districte envellit i un barri també envellit, amb persones majors i amb altres xiquets xicotets que també mereixen tindre el seu espai de diversió i de passar el temps lliure. I per això donem suport a la moció del PSOE, que reivindica un procés de diàleg real amb el veïnat, una revisió del projecte que millore la convivència i la gestió d'este espai públic i que pose la vida quotidiana al centre de les qüestions urbanístiques en el nostre districte de Ciutat Vella. Gràcies.racias.

Miguel : Bueno, en primer lugar, agradezco, Miguel Ángel, la preocupación por el espacio público de Ciudad Vella en general y de la situación de la plaza Joan de Vilarrasa en particular. Es un tema que hemos mencionado en algunas ocasiones en los grupos de trabajo, y la preocupación ya se recoge y se trasladó en su debido momento. Actualmente el Servicio de Jardines está trabajando en ello. Estamos a la espera de un informe; en particular queremos ver esas conclusiones que van a arrojar los técnicos en cuanto al margen que dispone la administración pública, el ayuntamiento, para conocer esos márgenes de actuación que le podemos dar con la participación ciudadana y, en especial, yo creo que aquí coincides conmigo por las especiales características desde el punto de vista presupuestario, estructural, y al fin y al cabo, también del diseño de las plazas, teniendo en cuenta que esto se deriva de la existencia de un parking debajo del jardín. Por lo tanto, la actuación y el interés de participación ciudadana es real, como indicas, pero también legal. En cualquiera de los casos, yo tengo propuesta alternativa; paso a hacer lectura y os cedo la palabra. Propuesta alternativa: "Continuar trabajando para atender las peticiones vecinales relativas al proyecto de rehabilitación del aparcamiento Conde de Parcent de la Plaza Don Juan de Vilarrasa, en el marco de los condicionantes derivados de la existencia de un parking debajo del jardín y de diseños fijados por el Servicio de Jardines y la Comisión de Patrimonio".

Miguel Angel: No sé si a esta alternativa se le aplica lo de martillo y bistorí. ¿Qué hacemos, Pablo Jacobo? A ver, esto me lo explicas un poco mejor, porque la contestación es más de lo mismo. Esto es: vamos a tirar para adelante y continuamos trabajando. Aquí no se plantea ningún compromiso ni ningún plazo a ejecutar y todo es peregrino y, desde luego, mi voto va a ser en contra. Con esto ya se viene haciendo tarde con el tema de la Plaza Don Juan de Vilarrasa. Si hemos de demorar con algo que ya se podía haber hecho hace año y medio, incluso dos años, pues, evidentemente, vamos mal. Me parece un brindis al sol y esta propuesta alternativa me parece que no es de martillo ni de bistorí. ¿Qué queréis que os diga? Lo siento

Manuel: Nosaltres també només ens podem oposar a esta moció alternativa perquè, alhora, sí, és clar, ho hem dit: té unes limitacions patrimonials, té unes limitacions del seu entorn i tot, però no deixa de ser una plaça, un espai públic en el qual pot viure el veïnat. Per exemple, tenim casos com el secarral de la Plaça de la Reina, amb eixos envelados que, després, resulta que... Els fareu també? Resulta que tindrà un procés de participació i ací està el resultat, el mercat, l'entorn



del mercat i tot això. Per què no també aplicar-ho aquí? I també tindríeu vosaltres el vostre punt a favor d'haver-li donat al veïnat, i donar-los un poc de confiança que tindran un espai per a ells. Per tant, com hem dit, ens oposem també a la moció alternativa. Gràcies

Presidente: Queda aprobada la moción alternativa. Votos a favor: 3 del grupo popular y 1 de Vox. Votos en contra: 2 de Compromis y 1 de PSOE.

5	RESULTAT / RESULTADO: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA	
EXPEDIENT / EXPEDIENTE: O-89COM-2026-000008-00		PROP. NÚM.: 8
ASSUMPTE / ASUNTO: Moció que presenten conjuntament el Portaveu Manuel Muñoz Ferrer i la Vocal Iryna Nesina Turchenkova, en el seu nom i en el del grup Municipal Compromís, al Consell de Districte de Ciutat Vella: Ampliació del servei de plataformes mòbils de contenidors a Ciutat Vella. <i>Moción que presentan conjuntamente el Portavoz Manuel Muñoz Ferrer y la Vocal Iryna Nesina Turchenkova, en su nombre y en el del grupo Municipal Compromís, al Consejo de Distrito de Ciutat Vella: Ampliación del servicio de plataformas móviles de contenedores en Ciutat Vella.</i>		

FERRAN PUCHADES VILA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Ampliació del servei de plataformes mòbils de contenidors al Districte de ciutat Vella

Ciutat Vella és un districte amb unes característiques urbanes i patrimonials singulars que dificulten la implantació del sistema convencional de recollida de residus mitjançant contenidors fixes en via pública. L'estretor dels carrers, la protecció del patrimoni històric i l'elevada pressió turística fan necessari l'ús de solucions específiques que compatibilitzen la correcta gestió dels residus amb la qualitat de vida del veïnat i la preservació de l'espai públic.

En aquest context, a partir de l'any 2021 es va implantar al nord del districte un sistema de recollida mitjançant plataformes mòbils de contenidors, que ha demostrat ser una solució eficaç tant des del punt de vista ambiental com de convivència urbana. El sistema permet una millor separació de residus, redueix l'impacte visual dels contenidors permanents i millora la neteja de l'espai públic.

Després de diversos anys de funcionament, l'experiència ha estat clarament positiva i tant el veïnat com el teixit comercial de Ciutat Vella han reclamat reiteradament la seua ampliació a altres zones del districte. Aquesta petició ha estat traslladada en nombroses ocasions al Consell de Districte de Ciutat Vella, així com mitjançant iniciatives presentades tant per Compromís com pel PSOE.

Recentment, l'Ajuntament de València ha adjudicat el sistema de control d'accessos del soterrani del Mercat Central amb l'objectiu d'habilitar-lo com a aparcament per als comerciants del mercat. Aquesta actuació permetrà alliberar el solar municipal del carrer Princesa, que fins ara s'utilitzava com a espai d'estacionament.



L'alliberament d'aquest solar obri una oportunitat immediata per donar resposta a una demanda històrica del veïnat de Ciutat Vella: disposar d'un espai adequat per a l'estacionament i la gestió logística de les plataformes mòbils de contenidors, facilitant així l'ampliació del servei a més àrees del districte.

Per tot això, i aprofitant un espai municipal ja disponible, es considera necessari impulsar l'ampliació del servei de plataformes mòbils de contenidors a Ciutat Vella, avançant cap a un model de recollida de residus més eficient, sostenible i adaptat a la realitat del centre històric.

Per tot això, des del Grup Municipal Compromís, formulem les següents propostes d'acord:

1. Instar la Regidoria competent en matèria de neteja i gestió de residus a ampliar el servei de plataformes mòbils de contenidors al conjunt del districte de Ciutat Vella, més enllà de l'àmbit on actualment està implantat.
2. Destinar el solar municipal del carrer Princesa, una vegada alliberat de l'ús com a aparcament de comerciants del Mercat Central, com a espai de suport logístic per a l'estacionament, manteniment i operativa de les plataformes mòbils de contenidors.
3. Incrementar progressivament el nombre de plataformes mòbils disponibles al districte, d'acord amb les necessitats detectades i en coordinació amb les associacions veïnals i comercials de Ciutat Vella.
4. Establir un procés de participació i informació amb el veïnat i el comerç per definir els punts, horaris i condicions de funcionament de les noves plataformes mòbils, garantint la seua adequació a la vida quotidiana del districte.
5. Informar periòdicament el Consell de Districte de Ciutat Vella sobre l'estat d'execució d'aquests acords i el calendari previst per a l'ampliació efectiva del servei.

Miguel Angel : Desde el Grupo Socialista apoyamos totalmente la moción que han presentado los compañeros de Compromiso. Me parece que es notorio y es una realidad que volvemos a lo de siempre, es cuestión de voluntad y demás, y ya está. O sea, que apoyamos

Florencia: me resulta un poquito difícil que si vosotros, en vuestro momento, cuando estabais gobernando, creísteis muy oportuno colocar los contenedores móviles, no entiendo por qué no se instalaron también en el resto de Ciudad Vella, y se limitaron a un apartadito, cuando se ha visto que realmente eran muy efectivos para los ciudadanos y los comerciantes. Y luego, comentáis lo del uso del solar. No se puede hacer uso del solar de momento; esa reivindicación no se puede llevar a cabo porque las furgonetas de los vendedores del mercado siguen aparcando en ese solar. Ese solar no está deshabitado; hacen un uso diario de él. Y luego, respecto a que incrementen el número de plataformas móviles: en eso estamos. Se van a incrementar, no sé si son 30 o 40, no sé qué cantidad exactamente, porque no me ha dado tiempo de leerlo; se está estudiando para poderlas implantar para que Ciudad Vella pueda tener una recogida de residuos acorde a lo que estaba comentando su compañero, que la visión sea agradable, no solamente para quien vive ahí, sino también para los turistas. Yo quisiera presentaros una alternativa a vuestras peticiones: "Continuar analizando y depurando ubicaciones de zona de transferencia que permitirán la ampliación de las plataformas móviles. En este momento se estudian los nuevos lugares para estas plataformas, con la participación de los técnicos, la ciudadanía y los comercios de la zona."



Yrina: Solar de Carrera Princesa. Si que sabem que encara estan en el procés i per això no estem dient que això és per a demà, clar que sí. Nosaltres ja estem avançant que seria un bon lloc per a poder, en el futur, quan s'allibere, i això tampoc és que ho hàgem dit com a proposta per a demà, com si ja estiguera lliure. Sabem perfectament que no està lliure en este moment, però sí que està ja en camí. Per tant, proposem que seria una molt bona solució per a esta part de la ciutat. En 2021 hem començat; no hem pogut fer tot, hem fet molt bé, però sempre es pot millorar i és el que demanem: que millorem, que comencem a fer alguna cosa, igual que hem fet nosaltres, perquè és una cosa molt demandada pel veïnat, pel comerç i per tot això. I sobre la moció alternativa, a mi em sembla un poc no dir res; continuem analitzant i treballant. És que cal fer ja alguna cosa. Clar que sabem perfectament que per a demà no es pot aplanar tota la Ciutat Vella de plataformes mòbils, però que després de demà hi haja una ja és un avanç i és el que volem. De veritat ens sembla un poc insuficient la vostra proposta.

Miguel Angel: Una cosa: continuem amb això de Martell i Visturí, però les propostes alternatives són lamentables. És a dir, no s'assumix cap compromís, ni es parla de terminis en el temps. És una qüestió de voluntat; ja està, però veig que este Govern no té voluntat. Ja està.

Votación: Votos a favor: 3 del grupo popular y 1 de Vox. 2 abstenciones de Compromis y 1 voto en contra del PSOE. Queda aprobada la moción alternativa.

6	RESULTAT / RESULTADO: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA	
EXPEDIENT / EXPEDIENTE: O-89COM-2026-000008-00		PROP. NÚM.: 7
ASSUMPTE / ASUNTO: Moció que presenten conjuntament el Portaveu Manuel Muñoz Ferrer i la Vocal Iryna Nesina Turchenkova, en el seu nom i en el del grup Municipal Compromís, al Consell de Districte de Ciutat Vella: rectificació de l'avançament de les carpes al 4 de març. <i>Moción que presentan conjuntamente el Portavoz Manuel Muñoz Ferrer y la Vocal Iryna Nesina Turchenkova, en su nombre y en el del grupo Municipal Compromís, al Consejo de Distrito de Ciutat Vella: rectificación del adelanto de las carpas al 4 de marzo.</i>		

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Rectificació l'avançament de les carpes al 4 de març

Les Falles, declarades Patrimoni immaterial de la Humanitat per la UNESCO en 2016, són la festa gran de València i com a tal, l'Ajuntament de València deu implicar-se per garantir un tan complex com necessari equilibri entre l'activitat festiva i cultural, la convivència amb el conjunt del veïnat i un mínim funcionament de la ciutat que òbviament es veu durant uns dies alterat per la pròpia configuració d'una festa que s'estén per tots els barris de la ciutat.

Amb eixe l'objectiu l'any 2016 el govern de Joan Ribó va constituir la Mesa de Diàleg del Ban faller amb representants del col·lectiu faller, les entitats veïnals, el comerç, l'hostaleria i resta d'agents ciutadans. El ban faller deixava així d'estar redactat únicament pels servicis municipals per a passar a ser dialogat, consensuat i votat prèviament pels actors que viuen i



conviuen a la festa. Així, durant la última dècada des del reconeixement mutu i l'empatia s'han consensuat mesures en benefici d'una millor convivència i seguretat durant de la festa fallera en un llarg camí que ha de tindre continuïtat.

Entre els temes abordats destaca el calendari d'instal·lació i ús de les carpes falleres com a fruit d'un ampli i complex procés de diàleg entre el col·lectiu faller, les entitats veïnals i els comerciants, propiciant una progressiva racionalització que permetia garantir tant la tradició festiva com de la minimització de les molèsties i afeccions a la mobilitat, la convivència i la seguretat. Bona prova d'això és la complexa unanimitat assolida en la Mesa de Diàleg preparatòria de les Falles de 2020 per tal d'endarrerir l'afecció al trànsit i la seguretat d'estes fins al dia 12 de març.

El propi col·lectiu faller present en la mesa de diàleg - representat tant pels delegats de sector de Junta Central Fallera com per la Interagrupació i les diferents federacions - van comprendre la inconveniència d'avançar l'eixida de carpes a inicis del mes de març amb el pretext d'usar-les el cap de setmana previ a la plantà. D'esta manera, en un calendari on el cap de setmana previ es distancia tant del propi inici oficial de la festa, totes les entitats assumiren la racionalitat de celebrar activitats el cap de setmana previ sense mantindre els talls de carrers de manera continuada en dies laborables. S'adoptava així una formula que també permetera una instal·lació progressiva a les empreses i comissions falleres . Una decisió ben rebuda pel conjunt de la societat que només un reduït i testimonial grup va qüestionar en l'assemblea de la Junta Central Fallera.

En canvi, la decisió del govern municipal de PP i VOX de permetre en 2026 - idèntic calendari que 2020 - la instal·lació de carpes a partir del 4 de març amb talls de trànsit permanents des del dia 6 trenca aquell consens factible i comporta que les carpes romanguen més dies buides que amb activitat, amb els perjudicis que això genera en la pròpia imatge de la festa, la convivència, la mobilitat i la seguretat. Una decisió absolutament contrària als interessos de la festa gran de la ciutat quan s'havia demostrat factible adoptar aquell model consensuat que ajustava la gran afecció a la setmana fallera.

Així l'Ajuntament ha acabat per imposar la data del 4 de març sense sotmetre esta mesura a votació i òbviament encara menys sense el consens d'anteriors edicions. Així la mesa de diàleg s'ha convertit en un paripé sense capacitat decisòria com evidencien les queixes de diferents col·lectius com ara les associacions empresarials, de comerciants i de veïns que han explicat el seu desacord tant en premsa com manifestacions recollides a les actes i/o escrits dirigits al propi ajuntament.

El nostre Districte, amb un total de 40 falles, 14 en el Carme, 13 al Pilar-sant Francesc i 13 en Seu-Xerea-el Mercat, és un dels districtes amb més incidència al respecte i que necessita que s'ajusten els tempus per no incidir de manera negativa en la mobilitat dels veïns i veïnes del districte i en les activitats empresarials i comercials dels nostres barris.

És responsabilitat de l'Ajuntament vetlar per la millor organització possible de les Falles, afavorint el consens amb tots els sectors implicats i garantint una planificació coherent que respecte la tradició, la convivència i les necessitats educatives i laborals de la ciutadania.



Per tot això, el Grup Municipal Compromís per València presenta la següent proposta d'acord:

Instar al Govern Municipal a rectificar l'avançament de la instal·lació de carpes falleres prevista per al 4 de març de 2026. Recuperar el consens assolit en 2019 a la Mesa de Diàleg amb el col·lectiu faller, el veïnat i els comerciants, per a que les carpes no interrompen el trànsit permanent fins al 12 de març ajustant la major afecció a la setmana fallera quan esta es distancia tant del cap de setmana previ. La mesura permet guanyar en convivència, seguretat i imatge de la festa fallera i és compatible amb l'activitat fallera als carrers el cap de setmana previ a la plantà sense necessitat de realitzar talls permanents i afavorint una eixida progressiva de les carpes que s'ha demostrat assumible per part de les empreses instal·ladors.

Miguel Ángel Des del Partit Socialista recolzarem la moció dels companys de Compromís perquè és raonable. Ara és qüestió vostra de tindre voluntat o no, perquè la proposta alternativa que he fet és més del mateix.

Pablo carreres: Bueno, ya no es cuestión de voluntad, es cuestión también de rigor. Es cuestión de no desinformar, de informarse bien, de atenerse a lo que se aprueba en las actas y antes de elevar sobre un tema tan importante y tan tradicional como son las fallas. Yo creo que aquí compartimos el mismo respeto y el mismo cariño a la fiesta fallera todos los que estamos aquí, algunos desde el punto de vista fallero, como es mi caso, y otros como vecino. ¿Qué te voy a contar? Que yo soy fallero de Mosenso y Corona, del Mercado Central, de la que soy, y conozco bien cómo se viven las fallas en este barrio y cómo se vivían hace unos años y cómo se viven ahora. Lo que sí que me hace gracia de esta moción es que se apela a volver a lo que pasó en el año 2020, que precisamente no hubo ni mesa de diálogo ni consenso; ahí fue una imposición en aquel momento. No sé si lo recordáis, eso está en los expedientes. En el año 2020 se impuso el criterio. Lo que se está aplicando ahora son criterios que salen de una mesa de diálogo. Por lo tanto, no entiendo cómo se puede plantear una moción de esta manera en la que prácticamente se acusa al Ayuntamiento de imponer el cierre generalizado y el caos a partir del día 4, cuando realmente lo que se ha hecho es que, a partir del día 4, se empieza a montar de manera progresiva en algunos casos, y a partir del día 6 se monta el resto. Además, eso se ha negociado a través del consenso con el mundo fallero. Que 11 días después se monten las churrerías, que también molestan, hay que comentarlo todo. Hay que tener rigor. Y por lo que hablábamos con el compañero del PSOE, lo del bisturí y el martillo, más vale el rigor que simplemente utilizar la pancarta y a martillazo para defender cosas que son indefendibles. Y, en este caso además, ampararlo en el espíritu de aquel 2020 tan 'consensuador' y simbólico. que defendéis, que sepáis que ahí no hubo ni mesa de diálogo, ni hubo nada. Una decisión totalmente arbitraria por parte del Ayuntamiento. Muchísimas gracias

Manuel: Sí, bo, clar, ara teniu la rèplica. Compromís, que és el que ha presentat la moció. Nosaltres, no sé, també cal mirar, tirar un poc d'hemeroteca, que jo sé que moltes vegades l'hemeroteca pica, però a tothom pica. És clar, però jo veig que hi haurà, tenien moltes fallades més en el nostre barri, i s'han comentat alguns que sí, que es muntaran progressivament. Però en el moment que puguen tallar el carrer i tenim places d'aparcament o llocs de difícil accés on estan tallats, és una miqueta absurd començar a donar permisos quan igual després l'empresa de la carpa tarda, o fins que la falla haja consensuat amb l'empresa de la carpa muntar-la més tard; però tindre l'espai de foc, l'espai d'activitat ací, mort del riure, generant mal rotllo en el veí que, a



banda, paga la zona taronja, la zona verda, la zona de residents, no pot aparcar i moltes vegades ha d'anar a pàrquings privats o lamentar-se pels dies de falla en alguna plaça. Per tant, i no ho has dit, però l'alternativa, com ha dit, ací hi ha poc bisturí i molt més martell, continuar treballant amb la taula de diàleg. No dic res més: per tant no estem a favor de la vostra proposta alternativa.

Miguel Angel: A este Govern li falta compromís en tot, es veu la desídia en la qual es fan les propostes alternatives, que són lamentables. No hi ha un compromís ni a replantejar ni a estudiar. Ciutadella és una zona molt *tensionada, molt *tensionada, i has d'anar amb molt d'escrúpol a veure quins feixos amb les falles i les autoritzacions i altres, perquè te l'ha explicat, l'esquema no te l'ha explicat. I ja està

Pablo: ver, vosotros, la alternativa para que la sintáis, yo creo que es razonable, en rigor y apelando a lo técnico. La alternativa que proponemos es seguir trabajando con la mesa de diálogo, en lugar de como se hizo en 2020, para llegar a acuerdos con todas las partes implicadas para la elaboración del bando fallero, de tal forma que se puedan celebrar las Fallas, patrimonio de la UNESCO, con normalidad y a la vez reducir las molestias a los vecinos. Yo creo que ahí, no sé, hay algo que pica ahí que no podéis estar de acuerdo.

Pasmos a votación. Queda aprobada la moción alternativa: 3 votos del grupo Popular y 1 de Vox. En contra: 2 de compromis y 1 de PSOE

7	RESULTAT / <i>RESULTADO</i> : CONTESTADA / <i>CONTESTADA</i>	
EXPEDIENT / <i>EXPEDIENTE</i> : O-89SOC-2026-000002-00		PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / <i>ASUNTO</i> : Pregunta que presenta Miguel Ángel Ramirez, vocal del grup municipal Socialista, al Consell de Districte de Ciutat Vella: Regulació i control accessos a edificis de la Plaça de l'Ajuntament durant les mascletades <i>Pregunta que presenta Miguel Ángel Ramirez, vocal del grupo municipal Socialista, al Consejo de Distrito de Ciutat Vella: Regulación y control accesos a edificios de la Plaza del Ayuntamiento durante las mascletás</i>		
DIRIGIDA A: C2303-URBANISMO-VIVIENDA-OBRES-INFRA-PLANIF-LICEN-ACTIV.		

BORJA JESUS SANJUAN ROCA - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

1.- Ante la proximidad de las Fallas, ¿se piensa regular, controlar el acceso a los edificios de la Pza del Ayuntamiento durante les mascletades? Es sabido que en muchos casos se cobra por acceder a estos pisos, incluso zonas comunes, y desconocemos si esta actividad està regulada como evento.

RESPUESTA:

JUAN GINER CORELL - COORDINADOR/A - ÀREA D'URBANISME, HABITATGE I LLICÈNCIES
EN RESPUESTA A LA PREGUNTA FORMULADA POR EL GRUPO MUNICIPAL SOCIALISTA A LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO DE CIUTAT VELLA DE FECHA 26 DE ENERO DE 2026



El servicio de Licencias Urbanísticas, atendiendo a las denuncias presentadas por los propietarios de ciertos edificios de la Plaza del Ayuntamiento, ha emitido resoluciones para que el titular se ajuste al título habilitante que el inmueble tiene concedido por esta Ayuntamiento, instándole a que se ajuste a él y no desarrolle actividades no incluidas en el mismo.

De las resoluciones emitidas y en base a sus propuestas de acuerdo, se les ha notificado a la propiedad, a la policía local y al servicio Central del Procedimiento Sancionador.

8	RESULTAT / <i>RESULTADO</i> : CONTESTADA / <i>CONTESTADA</i>	
EXPEDIENT / <i>EXPEDIENTE</i> : O-89SOC-2026-000002-00		PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / <i>ASUNTO</i> : Pregunta que presenta Miguel Ángel Ramirez, vocal del grup municipal Socialista, al Consell de Districte de Ciutat Vella: Mesures a prendre a curt i mitjà termini respecte a l'erradicació de la prostitució en el Districte i en el barri de Velluters. <i>Pregunta que presenta Miguel Ángel Ramirez, vocal del grupo municipal Socialista, al Consejo de Distrito de Ciutat Vella: Medidas a tomar a corto y medio plazo respecto a la erradicación de la prostitución en el Distrito y en el barrio de Velluters.</i>		
DIRIGIDA A: C2307-POLICÍA LOCAL-MOVILIDAD-ESPACIO PÚBLICO		

BORJA JESUS SANJUAN ROCA - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

1.- Qué medidas piensa tomar a corto y medio plazo el actual Gobierno municipal respecto a la erradicación de la prostitución en el Distrito y en el barrio de Velluters en concreto?

RESPUESTA:

JESUS CARBONELL AGUILAR - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE MOBILITAT

Con el fin de contextualizar la respuesta a su pregunta, debemos referirnos a las actuaciones realizadas en el recién finalizado año 2025. Durante dicho año, se han realizado un total de 407 vigilancias en la zona de Velluters, en concreto 84 por la mañana, 273 por la tarde y 50 por la noche. Igualmente se ha confeccionado 39 actas advertencia sobre el ejercicio de la prostitución en vía pública, regulado en la Ordenanza de Prostitución, a las personas que se encontraban por el lugar, y que **presuntamente** tenían intención de solicitar servicios de carácter sexual a cambio de dinero a las mujeres que se encuentran en la vía pública.

Durante el presente año 2026 se tiene programado continuar con las vigilancias de presencia policial por la zona, a efectos de prevenir y disuadir a las personas que se encuentran por la zona de solicitar servicios sexuales a cambio de remuneración económica, colaborando con departamentos, servicios, organismos y CNP involucrados en erradicar el ejercicio de la prostitución en dicho Distrito y barrio.



9	RESULTAT / RESULTADO: CONTESTADA / CONTESTADA	
EXPEDIENT / EXPEDIENTE: O-89SOC-2026-000002-00		PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / ASUNTO: Pregunta que presenta Miguel Ángel Ramirez, vocal del grup municipal Socialista, al Consell de Districte de Ciutat Vella: Comissaria de la Policia Local de Ciutat Vella. <i>Pregunta que presenta Miguel Ángel Ramirez, vocal del grupo municipal Socialista, al Consejo de Distrito de Ciutat Vella: Comisaría de la Policía Local de Ciutat Vella.</i>		

BORJA JESUS SANJUAN ROCA - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Ante el evidente y público deterioro de la comisaría de la Policia Local de Ciutat Vella, denunciado por los Sindicatos, desde el Grupo Municipal Socialista, proponemos que se realicen con caràcter urgente las reformas y mejoras necesarias de mantenimiento en esta comisaría tanto de interior como de exterior para que el personal que allí trabaja lo haga en unas condiciones óptimas y seguras, así como evitar desgracias personales que afecten a dicho personal y viandantes.

Por pare de la Delegación de Policia se informa de la no competencia de dicha Delegación, pudiendo ser de Arquitectura y Servicios Centrales Técnicos.

10	RESULTAT / RESULTADO: CONTESTADA / CONTESTADA	
EXPEDIENT / EXPEDIENTE: O-89COM-2026-000008-00		PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / ASUNTO: Pregunta que presenten conjuntament el Portaveu Manuel Muñoz Ferrer i la Vocal Iryna Nesina Turchenkova, en el seu nom i en el del grup Municipal Compromís, al Consell de Districte de Ciutat Vella: Protecció del patrimoni en l'àmbit de Ciutat Vella. <i>Pregunta que presentan conjuntamente el Portavoz Manuel Muñoz Ferrer y la Vocal Iryna Nesina Turchenkova, en su nombre y en el del grupo Municipal Compromís, al Consejo de Distrito de Ciutat Vella: Protección del patrimonio en el ámbito de Ciutat Vella.</i>		
DIRIGIDA A: C2308-ACCIÓN CULTURAL-PATRIMONIO HCO-RECURSOS CULTUR		

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Protecció patrimoni en l'àmbit de Ciutat Vella

Les Falles atrauen a un nombre elevat de visitants que romanen durant el període festiu al districte de Ciutat Vella per la seua amplia oferta festiva. Com ja s'ha fet durant el govern de Joan Ribó, s'ha fet una protecció preventiva de la llotja degut a la seua condició de monument protegit i Patrimoni de la Humanitat per la UNESCO.

Sabent açò, té l'actual govern pensades les accions per protegir no solament la Llotja, sinó també altres entorns patrimonials del districte?

RESPOSTA:



Mitjançant l'Acord núm. 98 de la Junta de Govern Local, de data 21 de febrer de 2025, s'ha aprovat un Protocol per a la protecció del patrimoni històric de la nostra ciutat durant la celebració de les Falles.

En este Protocol s'establixen mesures de protecció, com a tancats o perímetres de seguretat, a més de per a la Llotja, per als següents immobles:

- Les Torres de Serrans i les Torres de Quart
- L'Església dels Sants Joans/ Covetes/ Mercat Central
- L'Església de Sant Nicolás
- La plaça de Correu Vell
- La Plaça de Bruges
- La Torre de Sant Bartolomé
- La Catedral

D'altra banda, s'establix un increment de la vigilància policial en àmbits de monuments i zones on s'ha constatat un increment d'actes vandàlics en la setmana fallera com ara:

MUSEUS I SALES D'EXPOSICIONS

- o Centre Arqueològic de la Almoina (Museu). Plaza Desé Juny Brut
- o Galeria del Tossal (Museu/galeria). Plaza del Tossal, s/n
- o Museu de la Ciutat (Museu). Plaza de l'Arquebisbe, 3
- o Museu de Concha Piquer (Museu). Carrer Almudín, 12
- o Museu Benlliure (Museu). Carrer de la Blanqueria, 23
- o Palacio de Cervelló (Museu). Plaza de Tetuán, 3
- o Cripta de la Presó de Sant Vicent (Museu). Plaza de l'Arquebisbe, 3

EDIFICIS MONUMENTALS

- o Almodí (Monument). Plaza Sant Lluís Beltrán 1



o Llotja de Mercaders o Llotja de la Seda (Monument). Carrer Llotja, 2

o Torres de Serrans (Monument). Plaza dels Furs, s/n

o Torres de Quart (Monument). Carrer Quart, s/n

ALTRES EDIFICIS

o Capella Presó de Sant Vicent (Cripta). Carrer Presó de Sant Vicent, 2

o Refugi carrer Serrans (Refugi). Carrer Serrans, 25

PONTS HISTÒRICS

o Pont del Real

o Pont de la Trinitat

o Pont de Serrans

o Pont de Sant Josep

o Pont de la Mar

11	RESULTAT / <i>RESULTADO</i> : CONTESTADA / <i>CONTESTADA</i>	
EXPEDIENT / <i>EXPEDIENTE</i> : O-89COM-2026-000008-00		PROP. NÚM.: 6
ASSUMPTE / <i>ASUNTO</i> : Pregunta que presenten conjuntament el Portaveu Manuel Muñoz Ferrer i la Vocal Iryna Nesina Turchenkova, en el seu nom i en el del grup Municipal Compromís, al Consell de Districte de Ciutat Vella: Antic espai enjardinat al costat de la catedral de València. <i>Pregunta que presentan conjuntamente el Portavoz Manuel Muñoz Ferrer y la Vocal Iryna Nesina Turchenkova, en su nombre y en el del grupo Municipal Compromís, al Consejo de Distrito de Ciutat Vella: Antiguo espacio ajardinado junto a la catedral de València.</i>		
DIRIGIDA A: C2308-ACCIÓN CULTURAL-PATRIMONIO HCO-RECURSOS CULTUR		

FERRAN PUCHADES VILA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Antic espai enjardinat junt a la catedral de València

El passat mes de març de 2024, l'Ajuntament de València va dur a terme una intervenció en els jardins del carrer del Micalet, en la part que recau al costat de la Seu, consistent en la remoció d'unes oliveres, tarongers i altres plantes, pel que sembla, a petició de l'arquebisbat, perquè aquest jardinet estava produint filtracions en la catedral.



Però des de llavors no s'ha produït cap modificació de l'espai, fomentant que, un entorn patrimonial porte quasi dos anys amb un espai en mode "obres".

És per això que, des del Grup Municipal Compromís, formulem la següent pregunta:

Té previst l'Ajuntament de València instar a l'arquebisbat a finalitzar les obres d'eixe espai? L'Ajuntament té la documentació respecte del projecte que va a dur-se a terme?

RESPUESTA:

JOSE LUIS MORENO MAICAS - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ D'ACCIÓ CULTURAL, PATRIMONI I RECURSOS CULTURALS

En relació amb la pregunta formulada, s'informa que la resposta a la mateixa no és competència d'esta Delegació d'Acció Cultural, Patrimoni i Recursos Culturals.

12	RESULTAT / <i>RESULTADO</i> : CONTESTADA / <i>CONTESTADA</i>	
EXPEDIENT / <i>EXPEDIENTE</i> : O-89COM-2026-000008-00		PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / <i>ASUNTO</i> : Pregunta que presenten conjuntament el Portaveu Manuel Muñoz Ferrer i la Vocal Iryna Nesina Turchenkova, en el seu nom i en el del grup Municipal Compromís, al Consell de Districte de Ciutat Vella: mesures neteja en falles. <i>Pregunta que presentan conjuntamente el Portavoz Manuel Muñoz Ferrer y la Vocal Iryna Nesina Turchenkova, en su nombre y en el del grupo Municipal Compromís, al Consejo de Distrito de Ciutat Vella: medidas limpieza en fallas.</i>		
DIRIGIDA A: C2309-LIMPIEZA-RESIDUOS-CICLO INTEGRAL AGUA-CEMENTERIOS		

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Mesures neteja Falles

Degut a l'increment de les activitats festives a Falles, la ciutat i el districte de Ciutat Vella en especial, experimenten un increment exponencial en la generació de brutícia i residus, quin pla o mesures específiques té planificades el govern municipal per mantenir uns estàndards d'higiene i salubritat?

RESPUESTA:

CARLOS LUIS MUNDINA GOMEZ - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE NETEJA I RECOLLIDA DE RESIDUS

El pla específic de neteja i recollida per a les falles de 2026, tant l'aplicat a Ciutat Vella com a la resta de la Ciutat, s'està ultimant.

Es parteix de la base del realitzat l'any passat i sobre això es modifica o reorganitza aquells serveis que, segons l'experiència d'any 2025, pensem que es pot realitzar de manera que millore la neteja i la recollida durant les festes.



13	RESULTAT / RESULTADO: CONTESTADA / CONTESTADA	
EXPEDIENT / EXPEDIENTE: O-89COM-2026-000008-00		PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / ASUNTO: Pregunta que presenten conjuntament el Portaveu Manuel Muñoz Ferrer i la Vocal Iryna Nesina Turchenkova, en el seu nom i en el del grup Municipal Compromís, al Consell de Districte de Ciutat Vella: Sistema Navilens. <i>Pregunta que presentan conjuntamente el Portavoz Manuel Muñoz Ferrer y la Vocal Iryna Nesina Turchenkova, en su nombre y en el del grupo Municipal Compromís, al Consejo de Distrito de Ciutat Vella: Sistema Navilens.</i>		
DIRIGIDA A: C2306-COMERCIO Y MERCADOS-FALLAS		

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Sistema Navilens (Per a Direcció General de Discapacitat)

Quin es el calendari d'implantació i desenvolupament del sistema navilens per part de l'Ajuntament de València?

RESPUESTA:

SANTIAGO BALLESTER CASABUENA - PRESIDENT/A - JUNTA MUNICIPAL CIUTAT VELLA

En estos momentos los 262 Códigos Navilens están preparados y en fase de adaptación de su contenido a lectura Fácil, para su implementación en los distintos espacios municipales.

La adaptación la está realizando la Oficina municipal de accesibilidad Cognitiva dirigida por Plena Inclusión.

Se calcula que a lo largo de este mes los contenidos estén adaptados.

Así mismo les informamos del proyecto piloto que se va a realizar en el entorno de Ciutat Vella.

CONSTRUIMOS COMUNIDADES ACCESIBLES Accesibilidad Cognitiva.

El proyecto Construimos comunidades Accesibles tiene como objetivo investigar en la comunidad, creando herramientas de apoyo, para dar a conocer y sensibilizar sobre la accesibilidad cognitiva, para mejorar la calidad de vida de personas con discapacidad intelectual y del desarrollo y otros colectivos con dificultades de comprensión.

Se trata de un pilotaje, una prueba que se hace para poner en marcha nueva ideas Si esta prueba tiene éxito se puede repetir en otros entornos parecidos para mejorar la sociedad y que ésta sea accesible e inclusiva.

Durante el pilotaje se utilizan diferentes herramientas de desarrollo comunitario y las propias de la accesibilidad cognitiva.



En el proyecto participan 14 equipos de 14 federaciones que forman parte de la Red Accesibilidad de Plena inclusión España, entre ellas, Plena inclusión Comunidad Valenciana.

En estos momentos els 262 Codis Navilens estan preparats i en fase d'adaptació del seu contingut a lectura Fàcil, per a la seua implementació en els diferents espais municipals.

L'adaptació l'està realitzant l'Oficina municipal d'accessibilitat Cognitiva dirigida per Plena Inclusió.

Es calcula que al llarg d'este mes els continguts estiguen adaptats.

Així mateix els informem del projecte pilot que es realitzarà a l'entorn de Ciutat Vella.

CONSTRUÏM COMUNITATS ACCESSIBLES Accessibilitat Cognitiva.

El projecte Construïm comunitats Accessibles té com a objectiu investigar en la comunitat, creant ferramentes de suport, per a donar a conèixer i sensibilitzar sobre l'accessibilitat cognitiva, per a millorar la qualitat de vida de persones amb discapacitat intel·lectual i del desenrotllament i altres col·lectius amb dificultats de comprensió.

Es tracta d'un pilotatge, una prova que es fa per a posar en marxa nova idees Si esta prova té èxit es pot repetir en altres entorns semblants per a millorar la societat i que esta siga accessible i inclusiva.

Durant el pilotatge s'utilitzen diferents ferramentes de desenrotllament comunitari i les pròpies de l'accessibilitat cognitiva.

En el projecte participen 14 equips de 14 federacions que formen part de la Xarxa Accessibilitat de Plena inclusió Espanya, entre elles, Plena inclusió Comunitat Valenciana.

14	RESULTAT / <i>RESULTADO</i> : CONTESTADA / <i>CONTESTADA</i>	
EXPEDIENT / <i>EXPEDIENTE</i> : O-89COM-2026-000008-00		PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / <i>ASUNTO</i>: Pregunta que presenten conjuntament el Portaveu Manuel Muñoz Ferrer i la Vocal Iryna Nesina Turchenkova, en el seu nom i en el del grup Municipal Compromís, al Consell de Districte de Ciutat Vella: Instal·lació de vaters portàtils públics en falles. <i>Pregunta que presentan conjuntamente el Portavoz Manuel Muñoz Ferrer y la Vocal Iryna Nesina Turchenkova, en su nombre y en el del grupo Municipal Compromís, al Consejo de Distrito de Ciutat Vella: Instalación de waters portátiles públicos en fallas.</i>		
DIRIGIDA A: C2309-LIMPIEZA-RESIDUOS-CICLO INTEGRAL AGUA-CEMENTERIOS		

FERRAN PUCHADES VILA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Instal·lació vaters portàtils públics en Falles



Quina és la previsió d'instal·lació de vàters portàtils públics per a les pròximes Falles en els barris de l'àmbit de la Junta de Districte de Ciutat Vella? Sol·licitem taula amb nombre total de banys, ubicació i dates entre les quals estaran instal·lats.

RESPUESTA:

CARLOS LUIS MUNDINA GOMEZ - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE NETEJA I RECOLLIDA DE RESIDUS

Actualment s'està tancant el nombre i emplaçaments dels banys per a les falles 2026, en total no serà menor que l'instal·lat l'any passat.

Els banys instal·lats l'any passat van ser 174 en 53 ubicacions. Cal ressenyar que el nombre de punts i unitats es quasi tres vegades el que s'instal·laren fa 2 anys.

15	RESULTAT / <i>RESULTADO</i> : CONTESTADA / <i>CONTESTADA</i>	
EXPEDIENT / <i>EXPEDIENTE</i> : O-89COM-2026-000008-00		PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / <i>ASUNTO</i> : Pregunta que presenten conjuntament el Portaveu Manuel Muñoz Ferrer i la Vocal Iryna Nesina Turchenkova, en el seu nom i en el del grup Municipal Compromís, al Consell de Districte de Ciutat Vella: Reunions d'interregidories. <i>Pregunta que presentan conjuntamente el Portavoz Manuel Muñoz Ferrer y la Vocal Iryna Nesina Turchenkova, en su nombre y en el del grupo Municipal Compromís, al Consejo de Distrito de Ciutat Vella: Reuniones interconcejalías</i>		
DIRIGIDA A: C2306-COMERCIO Y MERCADOS-FALLAS		

FERRAN PUCHADES VILA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Reunions d'interregidories (pregunta per al president de la Junta de districte)

Durant el govern de Joan Ribó es va implementar les reunions d'interregidories amb les entitats de Velluters per millorar el barri amb el concurs de totes les delegacions. Des de l'inici del govern de Maria José Catalá, les entitats veïnals han reclamat la continuació d'aquestes reunions de caràcter transversal.

És per això que des del Grup Municipal Compromís, formulem la següent pregunta:

Des de l'inici de l'actual mandat en juny de 2023 fins a la data de la formulació d'aquesta pregunta, quantes reunions d'interregidories s'han dut a terme, en quines dates i quins temes s'han tractat en cadascuna d'elles?

RESPUESTA:

SANTIAGO BALLESTER CASABUENA - PRESIDENT/A - JUNTA MUNICIPAL CIUTAT VELLA



En contestació a la pregunta realitzar-la informar-les que se han realizado tres reuniones entre delegaciones.

Respecto al resto de preguntas formuladas no es posible atender la petición en esta misma iniciativa en virtud del artículo 131.2 del Reglamento Orgánico del Pleno -aprobado en 2022- que establece que la pregunta registrada “no podrá contener más que la escueta y estricta formulación de una cuestión, en la que se interroge sobre un hecho, una situación o una información, o sobre si se ha tomado o va a tomar alguna decisión en relación con algún asunto, dentro del ámbito competencial municipal”.

En contestació a la pregunta realitzar-la informar-los que s'han realitzat tres reunions entre delegacions.

Respecte a la resta de preguntes formulades no és possible atendre la petició en esta mateixa iniciativa en virtut de l'article 131.2 del Reglament Orgànic del Ple -aprovat en 2022- que estableix que la pregunta registrada “no podrà contindre més que l'escarida i estricta formulació d'una qüestió, en la qual s'interroge sobre un fet, una situació o una informació, o sobre si s'ha pres o prendrà alguna decisió en relació amb algun assumpte, dins de l'àmbit competencial municipal”.

16	RESULTAT / <i>RESULTADO</i> : QUEDAR ASSABENTAT / <i>QUEDAR ENTERADO</i>
ASSUMPTE / <i>ASUNTO</i> : PRECS I PREGUNTES. <i>RUEGOS Y PREGUNTAS</i>	
17	RESULTAT / <i>RESULTADO</i> : QUEDAR ASSABENTAT / <i>QUEDAR ENTERADO</i>
ASSUMPTE / <i>ASUNTO</i> : INTERVENCIONS VEÏNALS <i>INTERVENCIONES VECINALES</i>	

Vecino: En la junta anterior, desde la Asociación de Vecinos Universidad, presentamos dos preguntas y me voy a centrar en una, que creo que es la más relevante, que se refería al incumplimiento sistemático de los horarios de carga y descarga en la zona en la que nosotros estamos implantados. Y la respuesta que hemos recibido es simplemente que no hay, Nos dicen que no hay en el ayuntamiento ninguna medida que se vaya a tomar al respecto y nos dicen que se lo pasan al servicio de Policía Municipal. Sinceramente no me parece una respuesta de recibo, teniendo en cuenta además que nosotros hacemos quejas sistemáticas a la Policía Municipal. Vamos, si miran los archivos de Policía Municipal verán que tanto yo como otros miembros de la asociación estamos continuamente quejándonos de diversos temas, de este y del de los músicos callejeros también, y entonces no entiendo cómo la respuesta puede ser esta. Y sinceramente, el ver que hay un incumplimiento sistemático que todos los vecinos de Ciudad Bella pueden comprobar en los horarios de carga y descarga, que en principio deberían terminarse a las 11 y que tenemos vehículos haciendo carga y descarga pues hasta las 6 de la tarde muchas veces y desde luego por la mañana mucho más tarde de las 11 de la mañana, pues sinceramente me parece que es un incumplimiento sistemático de la norma y que se debería llevar a cabo algún



tipo de actuación por parte del ayuntamiento para mejorar este sistema y que los vecinos puedan disfrutar. Bueno, primero que la normativa sea respetada y en segundo lugar que los vecinos puedan disfrutar de los espacios públicos. Gracias.

Jesús Carbonell: Sí, don Jaime, bueno, en principio sus peticiones eran dos, en relación con la carga y descarga y también con los músicos callejeros. En su propio escrito refiere que ha habido cierta mejoría en cuanto a los músicos callejeros. Yo no sé si ha notado también o no. —Sí, sí, eso es así; por eso he dicho que quería centrarme en esta que estábamos hablando Y en cuanto a la carga y descarga, si lo que le hemos contestado es que daremos traslado a la policía local es precisamente para que refuercen la vigilancia. No obstante, ¿ha notado usted en los últimos tiempos una mejora en cuanto al control de carga y descarga o no lo ha notado? Porque si no, retenemos y pediremos también que nos indiquen si ha habido más multas o algún tipo de medida por parte de la policía, porque así se lo hemos reclamado nosotros. Perfecto, pues se lo agradezco. Gracias, gracias señor Palafox

Presidente Luego, la siguiente intervención que tenemos es de, no sé si está conectado, Pilar Montesinos, la presidenta de la Comunidad de Vecinos de Ercilla número 25 de Valencia. No se ha conectado.

Vecino: El tema es el siguiente. Estamos situados en un edificio protegido al que le hemos escrito inmensamente a nuestro excelentísimo ayuntamiento, pero no contesta. Hay una ignición terrible porque hay 15 puntos en este escrito a los que hago referencia y que ahora se les voy a juntar; existen unas barbaridades terribles. Un señor que pide una licencia de obras y se la deniega el ayuntamiento. Sigue, la segunda vez se la deniega también. Y la tercera hace una declaración responsable y hace lo que ha hecho: acceder un local anexo no habitable, trastero, y lo convierte en vivienda. Esto es inaudito. Además, no hace lo que dice el PEP, que lo organiza y distribuye; indica que tiene que tener la autorización correspondiente de la Comisión Municipal de Patrimonio. Se lo salta. Hace una cantidad de instalaciones terribles. No me quiero extender, solo le digo que hay doce puntos en el escrito, pero que el Ayuntamiento no contesta, ni dice nada. Yo quiero, por favor, y si no me digan, he escrito al Departamento de Licencias Municipales. Últimamente, el día 5 le envié ese mismo escrito al Servicio de Intervención de Licencias Municipales, también al Servicio del PEP de aquí del distrito. Nadie me contesta, ni dice nada, ni hace nada. Es más, hay una orden de la Consellería de Vivienda en la que la fachada tiene que estar reconstruida; el tío la pinta y deja media pintada por hacer. Le emite el certificado al arquitecto, le contesta al Ayuntamiento, no me contesta; está falta por hacer. Además, esto lo hemos tramitado a la Consellería de Vivienda y nos dice que todos estos elementos que faltan y que no están correctos es competencia del Ayuntamiento de Valencia. Entonces, si es de competencia, lo que quiero es que se ajuste a la legalidad vigente de un PEP, de un edificio protegido. La última es que tienen conectados unos aires acondicionados en la azotea. El señor los conecta; ha puesto una instalación en un deslunado, superponiéndole a todos los demás elementos que existen de desagües y conducciones. Los ha puesto por delante. No contesta. Ha hecho un alumbrado verbenero, Está documentado con fotografías y todo. En un deslunado me dice que él está en su casa y hace lo que le da la gana. ¿Vale? Por favor, esto es muy duro porque si estoy luchando... Hay un expediente del Ayuntamiento de Valencia que tiene 837 folios, hasta el 5 de mayo del año 2024. Pero es que después ha habido más cosas y el tío no contesta en el



Ayuntamiento. Además, exige el edificio que sea construido en madera. Y el tío la tiene de madera, la tira y pone a hacer un alumbrado. Deja de pintar la mitad de la fachada. Nadie contesta. Por favor, esto es inaudito.

Presidnete: Si me lo puede facilitar... Sí. Gracias.

Vecino: Lo que sí quiero, por favor, es que se me atienda. Que le conteste. Además, el último escrito que le he presentado ha indicado que si no corresponde a este señor, porque hay historia. Y, para último, gracias por atenderme. Pero también tiene este conocimiento la señora alcaldesa y el señor concejal de urbanismo. Además, existe otro tema. Hay una disposición de un dictamen judicial pericial en el cual dice que este señor no puede construir dentro de una vivienda dos viviendas. Quince puntos tiene ahí. Yo solo quiero que, por favor, tome nota alguien. Alguien tendrá que resolver el tema.

Presidente: Me preocupo de que le conteste. No, por favor, faltaría.

Vecino: Esto es demencial que estemos en el siglo XXI y que nos esté ocurriendo esto. Muchas gracias.

Presidente: Muchas gracias a usted, don Antonio. Señor Grecci, que no voy a entrar en debates con usted, porque sólo busca polémica. Respete el turno de palabra del presidente y luego veré si yo le doy la palabra. porque usted sólo pretende una cosa, generar un mal clima en esta Junta de Distrito, que nosotros, y este que le está hablando, busca todo lo contrario. Con lo cual, de verdad, todas sus intervenciones sólo buscan la polémica y además están volcadas, llenas de falsedad. Señor Grecci, si usted quiere la palabra, si usted quiere la palabra... No, no, yo no le acuso de nada. Yo solamente... Hombre, faltaba aquí el amigo. Todas las intervenciones que hace el señor Grecci, y usted no me lo va a negar, son buscando un clima que no es el que quiero para esta Junta de Distrito. No digo nada más. Quiero un buen clima, quiero un buen trabajo. Habrá entendimiento o no; en algunas cosas sí, en otras no. Pero nada, busco un clima bueno, de verdad, de verdad. Yo por lo menos lo busco, yo no sé los demás, lo busco, ¿vale? Señor Grecci, mire, le voy a dar la palabra ahí por última vez, porque si usted quiere... Sí, sí, sí, yo no le voy a hacer más alusiones a usted; si usted quiere preguntar algo, rellena el formulario y lo pregunta. Referente a lo que es la Asamblea, perdón, la Asamblea, la Junta de Distrito, a otro tema diferente no. Sí, señor. Sí, pero es que el señor Grecci, yo creo que no se ha leído el artículo número 57, con lo cual él dice lo que dice y ya está. Sí, pues entonces usted sabrá que la participación en los Consejos de Distrito usted puede hablar, pero siempre haciendo referencia a esto, o por alusiones, que yo voy a entender que le he aludido, voy a suponer que le he aludido y por eso le facilito la palabra brevemente para que usted diga en qué le he aludido. ¿Vale? Dígame, señor Grecci.

Grezzi: La realitat és que no calç que es comente en quina vosté m'ha al·ludit, perquè com a regidor i així és el*taranná en totes les Junes de Districte... Puc parlar o també...? No, no, tranquil·lament. Jo crec que tinc el dret d'intervindre. Com funcionen els altres Consells de Districte? Així vosté està imposant un criteri de silenciar a tothom. De fet, qui crea mal clima és vosté, senyor President; per això té una protesta ciutadana, no l'hem feta nosaltres. Vosté impedirà la participació en l'anterior Consell de Districte i per això li han plantejat a vosté una protesta i estos cartells ho diuen, i el fet que la gent no ha volgut participar perquè vosté no l'ha deixat parlar. Llavors, qui crea mal clima? És vosté, perquè ha expulsat a la ciutadania del fòrum



de participació per antonomàsia de l'Ajuntament de València, que són els Consells de Districte. Vosté en la pràctica està expulsant perquè han fet mal ús del reglament i ara vol fer mal ús en els regidors de l'Ajuntament, perquè els regidors de l'Ajuntament tenim el dret d'intervindre en tots els consells en qualsevol punt. Vosté hauria d'aplicar el reglament i jo li preguntaré, alhora que no comentaré el comentari que ha fet vosté, perquè el mal clima el crega vosté i s'ha definit molt bé vosté com és. Jo demanaré que vosté d'alguna manera rectifique i se repense el fet d'impedir la participació ciutadana, perquè el reglament ho diu clar i és un prec i a més és una pregunta; prec és que el rectifique i la pregunta és si el farà i es reconciliarà a la ciutadania perquè en el fòrum per antonomàsia puga participar. Què servix per a això? No tinga por de la participació ni de les coses que li pugen preguntar. Això servix i, de fet, les comparacions són aclaparadores. Quan jo era President de l'Ajuntament així parlava qualsevol i això el pot dir l'oposició, i parlava totes les vegades que volia. Està gravat, Pablo Carreres, està gravat, i així quan havíem de rebre crítiques els rebíem i contestàvem. Però existix la democràcia i existix la participació, i a les hores jo li pregunte que vosté rectifique en la seua actitud i, d'acord amb la protesta que hi ha hagut, faça participar a la gent, que d'això es tracta el Consell de Districte i no s'invente que no poden participar. O, si no, diga: 'jo faré ús abusiu de l'últim apartat d'este reglament que diu que podrà donar la paraula'. Diu, jo no la vull donar, però ho diga clarament; però no utilitze el reglament al seu interès impeding la participació.

Presidente: ¿Alguien más quiere participar? Y voy a aplicar el reglamento que el anterior equipo de gobierno aprobó. ¿Alguien quiere participar atendiendo al orden ordinario del día? Referente a los puntos que se han tratado hoy en el ordinario del día. Yo, para que luego vea... Sí, sí, le voy a dar el tiempo que corresponde, tres minutos, no se preocupe. Pero fíjese, si tuviera que aplicar el reglamento que el equipo de gobierno anterior aprobó, yo no le facilitaría la palabra porque debería de rellenar un impreso, cosa que yo no se lo voy a pedir, señora. Puede participar. Cómo se nota que no conocen ni el reglamento que aprobaron. Cuando usted quiera, señora. Bueno, vamos a ver.

Vecina: Se ha aprobado el proyecto de la Avenida del Oeste. Desde hace mucho tiempo los vecinos que vivimos allí nos hemos quejado de cómo se orientaba el tráfico y cómo se entraba a los garajes. Es verdad que voy a hacer un escrito, lo pasaré a través de los partidos, se lo pasaré, he hablado con los técnicos del ayuntamiento, porque de los cuatro garajes que hay en la Avenida del Oeste, su entrada y su salida deben de ser la misma. Su entrada es por Guillén Sorolla y su salida por la Avenida del Oeste, una acera. Lo que no se puede utilizar en este momento, y siento rectificar porque antes he escuchado que las furgonetas no molestaban, no es cierto. No podemos estar encima de las aceras de lo que es alrededor del mercado, están llenos de furgonetas, llenos de furgonetas. El Mercado Central tiene 80 años y sé para qué se empleaba el garaje. El sótano del Mercado Central era un garaje donde entraban todas las furgonetas. Hoy entra solamente el cubo de la basura y de espaldas, a recoger la basura que sube por los ascensores. Pero yo haré una carta, pido que se discuta previamente antes, porque tenemos todas las firmas recogidas para llevarlo a la Unión Europea, pero considero que no es decente. Primero se discuta aquí y luego se hace lo que haya que hacer una vez discutido y hablado. Es intolerable, aún tengo que decirle más. Si coge usted la calle La Linterna, la calle La Linterna no puedes bajar por ningún lado, todos son motos de la gente que viene a trabajar. No hay derecho que los vendedores del mercado, que las plazas de garaje las tienen a 20 euros, las más baratas de todo, en un pacto, las motos de los que vienen a trabajar estén en las aceras y no podamos ni cruzar las aceras. No miento, cojan la calle La Linterna, vean todo a su alrededor, lo que estoy diciendo, le estoy



diciendo la verdad. O sea, es una vergüenza lo que está pasando, de verdad. Y eso hay que rectificarlo, pónganlo ustedes. Haré un escrito previamente, le digo que he hablado con los técnicos del Ayuntamiento y están de acuerdo. Mire, lo llevo en un papel todo con flechitas. Se aclara: todos los parkings se entran por la Avenida del Oeste y el último, el último por la Avenida del Oeste y por la calle Garrigues. Se entra dentro, sin problemas, sin problemas, porque los bajos están unidos. No hay separación de los sótanos. Por lo tanto, mírenlo ustedes, haré el escrito y muchísimas gracias por la intervención.

Presidente: Gracias a usted.

Vecina: Bueno, buenas tardes a todos. Son dos cuestiones solo, muy cortitas. Y la primera de ellas es que quiero felicitar a los vocales y a sus asesores por las contestaciones que han dado a las mociones que han planteado los partidos. Y en segundo lugar, quiero, me rectifican si estoy confundida, he entendido que si yo veo un socavón en una calle o veo una fachada que se está cayendo, aunque no sea mía, que sea de propiedad privada o que sea pública, yo tengo que contratar un técnico. Esa persona propietaria, que tiene su propiedad, ¿me dejará entrar a mi técnico para que haga una revisión de su casa? Y entonces yo, con el informe del técnico, iré al ayuntamiento y plantearé una moción, una cuestión o una pregunta. ¿Es así lo que tengo que hacer? Entonces explíquenlo, por favor, porque yo no he entendido según la exposición que ha hecho, en este caso creo que ha sido el vocal.

Presidente: Lo que ha dicho es que desde el servicio los técnicos son los que tienen que decir si tiene un peligro inminente grave de caerse, son los técnicos, no una persona de la calle privada que contrate a un técnico y que le dejen entrar en la casa del otro. Han dicho que si no era un técnico no se podía hacer. Técnicos del ayuntamiento.

Vecino: per a què volem que presentem les mocions de grups polítics? Qui seria eixa van si la resposta que doneu és una resposta de convidada de carrer? El que esteu contestant, a mi em faria vergonya contestar-ho. I el que no està molt bé és que heu aconseguit així, s'estan tirant les culpes als tècnics i als funcionaris de l'ajuntament. A mi em fa l'efecte que les fotos de tots els que estiguen així no les heu cap, de com està el Velluters. Perquè si heu vist eixes fotos, anem, ni martell hidràulic, ni bisturí quirúrgic, ni tal. El que em dona a pensar és, evidentment, eixe martell. I em dona a pensar també que ha de ser molt esplaiat o molt ignorant la persona que ha fet eixa resposta. Però molt ignorant. Ignorant no, el següent. O mala persona, descarada. S'ha tractat malament als veïns? S'ha tractat malament als veïns el que s'està dient? Jo ja sé què tindrè, la qual cosa tindrè d'escriure i tindrè de denunciar a l'ajuntament, al Tribunal Constitucional i a Estrasburg i on seguisca. És el meu dret, ja ho sé. Però quin dret i quina obligació d'un regidor? Vindria així, a rebutjar-nos? És tot el que sabeu fer? I bo, s'està parlant de la setmana fallera. I eixes coses no sé. I es parla de rigor, serà de rigor mortis? Em fa l'efecte, perquè ací en rigor ni així. Té respostes. L'ajuntament no té tècnics per a vindre així i blaurar i pegar-nos per totes les costes? És a dir, que jo vinga així i no sé tornar al que es parlarà i diga que improvisar guant. Però vosaltres, amb cap de bestiar. O molt ignorants o vosaltres ofegats. Moltes gràcies.



Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la sesión siendo las 20:30, extendiéndose la presente Acta, que firma conmigo la Presidencia, de todo lo cual como Secretaria doy fe.